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Beknopt verslag van de openbare vergadering van de gemeenteraad van Bloemendaal 

26 juli 2012 om 20.00 uur in de raadszaal van het gemeentehuis te Overveen 
 

Concept-AGENDA 
 
1. Opening en welkom 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen en mensen via het RIS van harte 
welkom. 
Om deze extra raadsvergadering is verzocht door de raadsleden Heukels, Kruijswijk, Schell en Wolf 
met als doel het Plan van Aanpak Elswoutshoek te bespreken. 
 
2. Berichten van verhindering 
Berichten van verhindering waren er van: Mevrouw Jeltes (D66), mevrouw Soeteman-Wolf (CDA), 
mevrouw Zoetmulder (VVD), de heer Schell (PvdA), de heer Goote (VVD) en de heer Van den Berg 
(VVD). 
 
3. Vaststellen van de agenda 
De agenda wordt aldus vastgesteld. 
 
4. Vragenhalfuur 
De heer Kruijswijk (GroenLinks) stelt een aantal vragen over de burgerpeiling over de centrale 
huisvesting die op 12 september gehouden gaat worden. 

1) Wanneer krijgt het gekozen bureau een opdracht van het college? En is daarvoor 
afstemmingsoverleg met de burgerpeilingscommissie?  

2) In het Plan van Aanpak staat een planning per week, waarin aangegeven is dat een week 
voor de burgerpeiling een informatiefolder verspreid wordt. Is een week niet wat kort? Hoe 
zeker is het dat dat niet eerder kan? 

3) Hoe om te gaan met de opmerking van de Kiesraad dat er geen verstoring mag zijn van de 
Tweede Kamer-verkiezingen?  

4) Er staat in de collegebrief dat er een oproepkaart komt, gelijkend op de stempas, moeten 
deze niet juist van elkaar verschillen? 

5) Hoe zorgt het college dat de leden van de stembureaus goed uit kunnen voeren, ondanks het 
meerwerk dat er komt door de burgerpeiling? 

Burgemeester Nederveen antwoord: 
1) Er is een buitengewoon vruchtbaar oriënterend gesprek geweest met een bureau uit 

Amsterdam. Vrijdag zal een zakelijk voorstel van dit bureau ontvangen worden, waarna zij 
maandag bij de bijeenkomst van de burgerpeilingcommissie aanwezig zullen zijn. 

2) Als blijkt dat het een week eerder kan, dan zal dat zeker gebeuren. Dat lijkt nu niet 
onmogelijk, maar de vraagformulering en de communicatie met de inwoners kosten veel 
voorbereiding.  

3) Door meer mensen in te zetten. Uit ongeveer 30 voorbeelden van combinaties van 
verkiezingen met een peiling onder de inwoners, blijkt dat dat kan. 

4) De keuze voor de oproepkaart is vorige week reeds gemaakt, vanwege de drukte bij de 
drukker i.v.m. de aanstaande Tweede Kamer-verkiezingen. Deze kaart heeft gelijkenis met 
de stempas, omdat in het land gebleken is dat dit de beste werkmethode is. 

5) Er zullen extra mensen op de stembureaus ingezet worden. 



-2- 
De heer Kruijswijk (GroenLinks) is tevreden met de beantwoording en de voortvarendheid van de 
aanpak. 
 
Mevrouw Wolf (PvdA) uit haar ontevredenheid over de doelstelling, samenstelling en status van de 
burgerpeilingcommissie. 
De heer Heukels (LB) deelt de mening van de PvdA in dezen.  
 
 

BESPREEKPUNTEN 
 
5. Plan van Aanpak Elswoutshoek (lag ter bespreking, niet ter besluitvorming, voor)  
Over het algemeen bestaat er in de raad tevredenheid met het voorliggende Plan van Aanpak. 
De VVD dient een motie in om enkele zaken te wijzigen. 
Nadat de burgemeester deze motie ontraden heeft, trekt de VVD deze in. 
 
6. Sluiting 
De voorzitter heet alle aanwezigen wel thuis en sluit de vergadering om 22.30uur. 


